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Så skulle "^.Lyngby I- 
drætsforenings jubilæ
umsnummer være i alles 
hænder, og vi håber,det 
bliver til gavn og glæ
de i de mange små hjem, 
for efter alle solemær
ker at dømme kommer der 
ikke noget tilsvarende 
i de næste loo år.

Max Ynill står for tek
sten foruden bearbej
delsen af alle de gam
le billeder,som flinke 
mennesker har sendt ind 
samt fotografierne af 
nyere dato.Han skal ha
ve en ekstra tak og"læn
ge leve" for al den tid 
og energi,han har lagt 
i opgaven.
Jan har med sædvanlig 
ild- og omhu maskinskre
vet manuskriptet (godt 
vi fik den skrivemaski
ne i foreningen) og el
lers forestået de mere 
tekniske sider af sagen. 
Sammen har vi klistret 
det hele på pap (vistnok 
hvad man kalder lay-out 
i fagsproget).

Undertegnede har nok 
mest bidraget med op - 
muntrende tilråb til de 
andre to.

Med jubilæumsnummeret 
sætter vi også punktum 
for loo- året for St. 
Lyngby Idrætsforenings 
tilblivelse.
Det har været et godt 
år - fejret som sig hør 
og bør, og vi går nu 

ind i 1979 meWalle go
de ønsker for de næste 
loo år.
og sidst,men ikke mindst
GLÆDELIG JUL til alle

Anne Marit
V*V*^***^***

VIVA ESPANA

Olå,olå,olå.Sikken en 
fest.
Vi i idrætsforeningen 
er i år blevet umåde
ligt forkælet.Med alle 
de fester,vi har haft, 
loo -års fest,aktiv 
fest m.m.
Vores festudvalg havde 
virkelig succes med det
te arrangement.Det lyk
kedes dem at overraske 
os alle.El Torro havde 
godt nok sluttet sit 
sidste indlæg i klubbla
det med et olå,men det
te havde vi alligevel 
ikke gættet.
Et folkloristisk indslag 
fra det sydlige manglede 
der heller ikke.
Betjeningen var i dagens 
anledning hentet fra det 
spanske, en stor cadeau 
til Søren og hans caval- 
leros.
Masser af blomster til 
Otto,Anne og Inge - og 
mange tak til Søren for 
velkomstdrink og kaffe 
plus underholdning.

Tak for en god aften.



FORMANDEN HAR ORDET.
1978 er ved at rinde ud. 
Derfor sender jeg en 
hjertelig tak til alle 
som i årets løb har y- 
det St.Lyngby .kreds
støtte i det daglige 
arbejde.
Jeg takiver også de en
kelte afdelinger,samt 
alle medlemmer for dot 
de har betydet for vor 
forening i 1978.
Med de mange glæder i 
tankerne som året bød 
på,er det dejligt at 
byde de nye medlemmer 
velkommen i St.Lyngby 
2^.kreds.Jeg ved,at al
le bliver godt modtaget 
og vel indført i fore
ningens liv og virke. 
Med håbet om,at det 
fortsat må være en glæ
de at komme i St.Lyngby 
2^.kreds og at det gode 
kammeratskab fortsat må 
bestå,ønskes alle St. 
Lyngby 2^4.kreds’s ven
ner, medlemmer samt je
res familier en glæde
lig jul og et godt og 
lykkebringende nytår.

GENERALFORSAMLING

Generalforsamling afhol
des i klubhuset som 
flg.
Håndbold mandag d.15-1 

kl. 19.3o

Badminton - Bordtennis 
tirsdag d.16-1 

kl. 19.3o

Gymnastik onsdag d.17-1 
kl. 2o.3o

Skydning torsdag d.18-1 
kl. .19.30

Fodbold fredag d.19-1 
kl. 19.3o

HOVEDGENERALFORSAMLING

Fredag d. 2-2-1979 
kl. 19.30

Vis din interesse for 
den eller de afdelinger, 
du er tilknyttet og na
turligvis for hele for
eningen ved at møde frem 
og deltage.

BESTYRELSEN

Sidste frist for.
aflevering af STOF

4. FEBRorR 1979
Otto



ÅRSMØDE
I

D.D.S.G. & I.

De Danske Skytte—Gymna
stik— og Idrætsforenin
ger har afholdt årsmøde 
på Hotel Nyborg Strand 
i week—enden 2å—25 no
vember 1978.
Årsmøde er det samme 
som en generalforsam- 
ling.Den foregår på den 
måde,at man først hører 
beretning af formanden, 
p.t. Jobs.Clausen,der
efter regnskab,budget, 
behandling af forslag, 
valg — og så går man ud 
i de tre grupper: skyt— 
te— gymnastik— og idræts- 
gruppen for her at hol
de deres egen general
forsamling (næsten på 
samme måde som vi gør i 
St.Lyngby),på årsmødet 
bliver det blot samlet 
over en weekend.Heref
ter vender man tilbage 
til fællesmøde,hvor man 
hører,hvordan det er gå
et i de enkelte grupper, 
hvem der er valgt o.s.v. 
Men det jeg egentlig vil 
hen til er, at der også 
bliver uddelt nogle po
kaler.Der er bl.a. en 
vandrepokal,der for 16 
år siden blev skænket 
af Indenrigsministeriet 
(det var dengang idræt

ten hørte under Inden
rigsministeriet ,sidste 
år blev idrætten under
lagt Kulturministeriet) 
Denne pokal skal vandre 
mellem amtsforeningerne, 
og den skal modtages i 
samme ånd,som den i sin 
tid er skænket DDSG & I: 
Som en påskønnelse for 
godt udført arbejde til 
fremme for idrætten.
Den blev i år givet til 
Frederiksborg S.G.&I. 
Det var vor formand Ta
ge Nielsen,der fik den 
overrakt.Det blev frem
hævet i talen,at vi i— 
sær indenfor idrætsmær
kerne havde en stor 
fremgang og her blev 
nævnt nogle få forenin
ger i amtet,som især 
havde gjort sig bemær
ket - DEN ENE VAR ST. 
LYNGBY. Jeg synes det 
er dejligt at høre på 
et landsmøde,at også 
vores forening kan være 
med, og i den forbin
delse vil jeg gerne"slå 
et slag" for idrætsmær
kerne,for vi vil jo nø
dig have,at der bliver 
tilbagegang.Der må ab
solut være flere,som 
kunne tænke sig at prø
ve at tage idrætsmær
ket. Man kan ikke sige, 
det er svært at tage i- 
drætsmærket - det kni
ber måske mere med ti



den,når d^| er så meget 
andet sport,man også 
vil dyrke - MEN PRØV . 
Det vil blive oplyst 
her i klubbladet,hvor
når træningen starter. 
Vi håber at se både 
"gamle" som nye medlem
mer. Anne

JULETRÆ

D. 27.december kl.18.00 
afholder St.Lyngby 24. 
kreds JULETRÆSFEST for 
børn og voksne på Arre- 
søhus.
Julenissen med sin fa
milie kommer på besøg, 
de leger med børnene og 
uddeler godteposer.Se
nere spilles der op til 
dans.
Tilmelding bedes ske til 
Erik Ambrosiussen 
tlf. 110248 eller
Annelise Petersen 
tlf. 110517

Sidste tilmeldingsfrist 
er d. 2o. december.

Pris s Børn kr, lo 
Voksne kr.15

BESTYRELSEN

HVOR BLIV^ I AF?
Jeg kan ikke forstå,hvor 
for St.Lyngby I.F.s gym
naster ikke er mere re
præsenteret ,når der bli
ver arrangeret noget i 
Frederiksborghallen.
Den 11. november var der 
JUNIORDAG, og der del
tog ca. 7oo i alderen 
12-18 år fra hele Fre
deriksborg Amt, hvor 
der kun var 2 fra St. 
Lyngby.Kan det være rig
tigt,at der ikke er me
re interesse?? Jeg sy
nes, det er alle tiders 
arrangement.Der er gym
nastik i ca. 2 timer , 
forevisning af gymna
stikmærkerne og opvis
ning af Grand-Prix hold 
fra Espergærde.Bagefter 
spiser man sin medbrag
te mad, og så er der 
bal til "Sim-Sala—Bim". 
Der er simpelthen liv 
lige fra kl. 14 til kl. 
23.Jeg synes,I skal o- 
verveje at tage med til 
næste år.Det koster kun 
kr. 15 pr. deltager,så 
det kan vel siges at 
være en billig fornø
jelse.
Lørdag d. 3« december 
blev der arrangeret et 
lignende arrangement for 
børn i alderen 7-12 år. 
Det varede dog kun 3 ti
mer, fra kl. 14-17.Der 
var rytmisk gymnastik, 
små spring,film og un
derholdning med "Sim-Sa- 
la-Bim". Dette kostede 
kun kr. lo pr, deltager.

Anne.
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JUNIOR - FODBOLD

I sidste nummer af klub
bladet under indlægget 
fra fodboldafdelingen 
efterlystes et svar på 
juniorernes manglende 
interesse og ringe ind
sats i det hele taget, 
der blandt andet havde 
betydet aflysning af en 
kamp og næsten ingen , 
der tog imod et tilbud 
om at se en kamp i I- 
drætsparken.
Jeg tror ikke,jeg kan 
give noget særligt godt 
svar på det stillede 
spørgsmål,for jeg kan 
egentlig godt forstå 
den umiddelbare reakti
on fra træner og besty
relse,der gør en stor 
indsats for at få tin
gene til at gå. 
Hvad angår besøget i I- 
drætsparken var det må
ske prisen på deltagel
sen (4o kr),der var for 
høj,det ved jeg ikke, 
men lad det nu være.Til
bage står imidlertid et 
indtryk af en lidt nega
tiv holdning overfor ju
niorerne i fodboldafde
lingen .
Vi er da vist alle eni
ge om,at det er vigtigt 
for seniorafdelingen,at 
der sker en tilgang af 
unge spillere hvert år. 
Men hvad er det,der 
sker med juniorspiller

ne, for fodboldafdelin
gen har da en stor ung
domsafdeling med mange 
gode drenge/pige spil
lere?
Jeg tror egentlig ikke 
jeg kan svare fyldest
gørende på dette spørgs
mål,men jeg vil pege på, 
at der i juniortiden 
sker meget både omkring 
og med de unge menne
sker. De har måske fået 
andre interesser,skif
ter skole,forlader sko
len,får jobs,skifter 
klub,er kommet i den 
såkaldte "vanskelige al
der" o.s.v. Alt sammen 
forhold,der kan påvirke 
den enkeltes deltagelse 
og indsats.
Men hvad gør man? - Jeg- 
vil gerne understrege, 
at jeg bestemt ikke sy
nes om,at spillere som 
nævnt bare bliver væk 
fra en kamp og lader 
kammerater i stikken, 
men jeg tror på den an
den side heller ikke på 
at det gavner at bebrej
de dem,der møder op til 
kamp og træning for 
kammeraternes svigten
de indsats.Jeg tror der
imod på,at man ved at 
arbejde mod en positiv 
motivation for sagen og 
opbygning af sammenhold 
kan løse problemerne et 
langt stykke hen ad ve
jen.
Jeg vil gerne til sidst



sige,at jeg ikke har 
haft til hensigt at kom
me med en patentløsning 
eller kritik af nogens 
indsats,men alene har 
villet pege på,at det 
har stor betydning, at 
en klub har et godt for
hold til hele sin ung— 
domsafdeling,inklusive 
juniorerne.

Henrik Ekmann

Den der ager med stude 
kommer IKKE med.

Hvis man gerne vil have 
noget i klubbladet»gæl
der det om at overholde 
indleveringsfristen,el
lers får man vente med 
sit stof til næste blad. 
Nu må man håbe,at den 
nye "hårde” linie giver 
det ønskede resultat , 
nemlig at man indleverer 
sit materiale til tiden. 
Det skal påpeges,at man 
på denne måde udelukker 
helt aktuelt stof.Hvad 
med at lade 4 side stå 
blank til virkelig ak
tuelt stof,og hvis der 
ikke er noget,kan man 
udfylde det blanke styk
ke med noget andet.Jeg 
er nok klar over,at der 
er en vis procedure ved 
fremstilling af bladet, 
som vi må respektere.

7
SVAR TIL KAREN

Vi i redaktionen føler 
selv,at vi har en meget 
effektiv arbejdsgang. 
Vi vil godt ridse ar - 
bejdsgangen op. 
Bladet skal udbringes 
i perioden man-ons, da 
det er dyrere at få det 
bragt ud op til weeken
den.
Posthuset skal have det 
indleveret senest lør
dag for at bringe det 
ud i første halvdel af 
ugen.
Bogtrykkeren skal bru
ge en uge til tryknin
gen, d.v.s. at han skal 
have det lørdagen før. 
Sidste frist for afle
vering af stof er som 
regel søndag.
Redaktionen har så 5 dg. 
til at renskrive stof
fet og sætte det op. 
Det vil sige,at for sent 
indleveret stof giver 
redaktionen unødig be
svær, vi kan måske pres
se bogtrykkeren til at 
lave bladet en dag hur
tigere,det har han gjort 
nogle gange,men det er 
unødvendigt,hvis man ba
re ville huske,hvornår 
det var,man skulle afle
vere sit stof.
N.B. Aktuelt stof vil 

der som regel al
tid være plads til.

Karen Hansen Red.



fodbold

Så blev vi færdige med 
udendørsturneringen med 
et godt resultat,og det 
var damernes oprykning 
til serie 1. De vandt 
den vigtige kamp over 
Næstved med 4-1 , men 
senere tabte de semifi
nalen om S.M. med 6-1 
til Birkerød. Ved den 
afsluttende aktiv fest 
blev de hædret for den 
største sportslige præ
station i 1978.
Vi havde også nogle fi
duspokaler , som blev ud
delt både til senior og 
ungdom.Seniorerne har 
stemt om,hvem der skul
le have dem, hvorimod 
det var trænerne for 
ungdomsholdene,der valg
te den spiller,som hav
de gjort sig bemærket 
enten sportsligt eller 
som en god kammerat. 
Fra puslinge var det 
Ronni Jensen, miniput 
Claus Hansen, lilleput 1 
Lennart Ederstrøm, lil
leput 2 Rene Nielsen , 
drenge John Lund, juni
or Elit Andersen, piger 
Nete Jørgensen, dameju-

8
FRA *AFDl

nior Hanne Kirkegård, 
damer Hanne Bundgård, 
old boys Mogens Bach, 
serie 6 Erik Hansen , 
serie 5 Søren Jensen, 
serie Jørgen Pedersen. 
Ligeledes fik miniput- 
holdet en pokal for 
kommunemesterskabet,da- 
merne for at blive kreds 
vinder og serie 4 for at 
blive amtsmester. 
Indendørsfodbolden er 
der god tilslutning til, 
og vi har haft flere 
hold med til et stævne 
Sigerslev har afholdt, 
og vore lilleputter og 
old boys vandt en pokal.

Nu er året ved at være 
forbi.Vi vil takke alle, 
som har hjulpet os i 
løbet af året, ikke mind 
vores sponsorer, Lokal
banken, WS Ejnar B. Pe
dersen, Faxe Fr.værk , 
Fiat Auto for trøjer og 
for vores reklameskilte 
på banen,købmand Hee- 
gård, St.Lyngby Auto , 
installatør Holger Jen
sen og æggrosist Poul 
Larsen.
Til sidst vil vi ønske 
alle en glædelig jul og 
et godt nytår og tak 
for året,der gik, og vi 
håber at mødes igen til 
næs t e år.



.ING&NE
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Vi har allerede meldt 
hold til i S.B.U. til 
næste år. Flg. hold er 
meldt til : damer, se
rie 1 og 2 , pigehold, 
miniput »lilleput,drenge
junior »ynglinge,old 
boys,serie 4-5-6 .
Spillermøde for seniores, 
sidste tirsdag i januar.

gymnastik
På grund af den overvæl
dende tilslutning på 
Puslinge I , har vi be
sluttet at dele holdet, 
således at der bliver 
et hold fra kl. 15-16 
og et hold fra 16-17 og 
fortsat Puslinge 2 fra 
kl. 17—18. Trine og 
Mette leder alle 3 hold.

Idrætsmærketræning
Så er det allerede tid 
til at tænke på idræts
mærketræning igen,og vi 
håber på lige så mange 
ihærdige deltagere som 
sidst.

9/1-79 for herrer og 
børn og onsdag lo/l for 
damer og piger.
Pris: Børn 2o kr

Voksne 3o kr

Nu er vinterturneringen 
godt i gang for vore 
håndboldspi11ere,og det 
går rigtig godt for 
alle holdene.
Damejunior går det fint 
for, de har spillet 6 
kampe, og deraf har de 
vundet 4 og 2 er tabt. 
Resultaterne blev :

St.1.—Jyllinge 8-lo
— —Ganløse 13-6
- -Uvelse 8-6
- -Gørløse 12-8

-Lynge U 5-9
-Ølstykke 13-3

Dame A boltrer sig rig 
tig i fine resultater, 
de har spillet 5 kampe 
med flg. resultater ;

St.L - HK73 15-3
— — Alsønd. 6—6



- Fr.værk 12-7
- - Melby lo-8
- - Annisse 5-5

De halvgam]e piger 
strammer sig også geval
digt op, de er endnu u- 
besejrede.Resultaterne 
for Old Girls :

St.L — Sirius
- - Ølstykke
— — Melby

- HK73
- - Fr.værk

2-2
6-6

Fredag d. 3-11 havde vi 
junioraften på Arresøhus, 
der var fint fremmøde, 
også af forældre, og al
le morede sig godt.Der 
blev uddelt fiduspokal 
skænket af Ib Hansen. 
Denne pokal er en van
drepokal, som Hanne Kir
kegård måtte aflevere 
til Nete Jørgensen.Han
ne fik istedet en erin— 
dringspokal til ejen
dom. Vi gratulerer jer 
begge to.

MINIHÅNDBOLD

I den almindelige mini
pige turnering i amtet 
har vi tabt 11-1 til 
Lynge og spillet uaf - 
gjort 4-^1 med HK 73.
S.H.F. har i år forsøgs
vis startet en minitur
nering (selectturnerin- 
gen), som er for både 
piger og drenge født i 

1969 eller senere. Der 
spilles på baner , der 
er på størrelse med en 
gymnastiksa],og målene 
er afpasset efter bør
nenes højde, ca. l,5om. 
Der spilles med en mål
mand og 4 markspillere 
på banen af gangen.Man 
ser ikke så strengt på 
reglerne, det vigtigste 
er,at børnene lærer at 
håndtere en håndbold , 
som selvfølgelig også 
er i ministørrelse. Vi 
har tilmeldt et hold i 
B—rækken,som har vundet 
5-3 over Borsholm, 3“O 
over Ølstykke og tabt 
4-1 til Søborg.Vi træ
ner hver torsdag kl.17- 
18 i gymnastiksalen på 
LI.Lyngby Sogneskole , 
og da vi ikke er nået 
så langt frem i turne
ringen, kan I sagtens 
nå at være med endnu, 
både piger og drenge 
født i 1969 eller sene
re er velkomne.

badminton
Så fik vi endelig gang 
i bordtennis.De "gamle" 
spiller om mandagen i 
storrummet på LI.Lyng
by Sogneskole fra kl. 
19—22 (d.v.s. senior-

bordtennis.De


II
spillerne).Alle,der har 
interesse i at spille, 
er velkomne.
De unge fra lo-16 år 
spiller om onsdagen fra 
kl. 19-21 også på sko
len.Vi har fået Johnn}r 
Munch til at træne Jer, 
og vi håber,at så mange 
som muligt vil møde op 
hver onsdag,så Johnny 
ikke skal gå og kede 
sig.
På grund af at vi er 
kommet så sent i gang, 
har vi sat kontingentet 
ned til 4o kr. for res
ten af sæsonen for ung
doms spillere .

Badmintonsæsonen er og
så i fuld gang.Desværre 
har vi måttet trække vo
res juniorhold i amtet, 
da der ikke var spille
re nok,men vi håber,at 
vi kan stille bold til 
næste sæson.
Vore seniorturnerings- 
spillerc har også været 
længe om at møde op i 
år,så vi blev nødsaget 
til at tabe den første 
kamp uden at stille 
hold.Men det er heldig
vis overstået nu,og vi 
har vundet et par kampe 
siden.
Vi har desværre modta
get nogle klager over 
motionsspillerae i Skæ
vinge Sportssal.Der er 
spillere,der har tid i 

salen,som ikke møder op 
og spiller.Dette må om
gående ophøre,da St.Lyng
by I.F. ellers til næste 
år vil blive frataget 
disse tider i sportssa
len. Hvis disse spille
re ikke har interesse i 
at spille,bør de omgåen
de meddele det til et af 
udvalgsmedlemmerne i bad— 
mintonafdelingen,da vi 
har andre,der meget ger
ne vil spille i sports- 
salen.
N.B. Badmintonsporten i 
kommunens idrætsforenin
ger har i år grundet for 
ringe fremmøde sidste 
sæson mistet to timer i 
Skævinge sal en. Vil DI’ væ
re skyld i,at vi mister 
flere fremover?
Så nærmer vi os jo også 
generalforsamlingernes 
tid,hvilket fremgår an
det sted i bladet.Bad
minton og bordtennidaf— 
delingens bliver afholdt 
TIRSDAG d. 16-1 kl. I9J0 
i klubhuset.To medlemmer 
fra afdelingens besty
relse er på valg og øn
sker ikke genvalg.I den 
anledning søger vi to 
nye bestyrelsesmedlem
mer, der kunne tænke sig 
at gøre noget for idræts
foreningen og især for 
badminton- og bordten- 
nisafdelingen.Interes
serode bedes henvende 
sig til undertegnede
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snarest.
Jeg- henstiller til alle 
bordtennis- og badmin
tonspillere om at møde 
frem på generalforsam- 
lingen,så vi kan få 
valgt de nye bestyrel
sesmedlemmer og drøftet 
fremtidig aktivitet. 
Sportslig hilsen og glæ
delig jul og godt nytår. 

Er der nogen af jer,der 
har lyst til at deltage 
i et af disse kurser , 
kan I snakke med et af 
bestyrelsesmedlemmerne 
eller jeres instruktør 
i afdelingen.

Rosa

Torben Larsen
tlf. 110274

UNGDOMSKURSER

REKLAMETRYKKERIET 
FREDERIKSVÆRK

Enhver tryksag

Indenfor Frederiksborg 
Amt arrangeres der hvert 
år kurser for ungdommen. 
Det første kursus afhol
des i week-enden d.2-4 
februar 1979 i Herluf- 
magle Idrætscenter.
Det er for de 16-2o åri- 
ge .
Det andet kursus i week
enden d. lo-ll februar 
1979 i Knabstruphallen 
for de 13-15 årige.
Formålet med disse kur
ser er at give jer et 
lille indblik i, hvad 
foreningsarbejde egent
lig er for noget.I får 
selv lov at prøve at ar
bejde med nogle af dis
se ting på en sjov måde. 
Der bliver også tid til 
lidt sport og kammerat
ligt samvær.

Telefon (03) 12 06 83

v/ JENS FOGDAL 
Slotsgade 5 - Hillerød

(03) 26 82 55

• Alt Tømrer og Snedkerarbejde

• Nybygninger, tilbygninger, 
• udnyttet tagetager på eksist.
• boliger, samt inventar

Flemming Larsen
Snedkermester 
Industrivej 15 

3320 Skævinge - (03) 28 84 98
Specielt alle entrepriser; Murer, WS, el m.v
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MANGLER DU EN GAVEIDE?

ARRESØ KERAMIK
Anette Matthison-Hansen 

Lille Lyngby Helt nede ved søen
Telefon 11 06 40

k—

Er kloaken 
eller toilettet 
stoppet?
Tømning af septictanke 
og ajlebeholdere

Telf. (03)110160
Jh^jtrvkssøuung

* Carsten Jensen
MELØSE _

Bent Ove Larsen 

MURERMESTER

Frederiksværkvej 69 . Skærød 

3200 Helsinge 

Telefon (03) 11 30 56

Gørløse
Legetøj og papirengros

Helge Olsen 
03 - 27 80 93

topsikring'“‘“

JENS CHR. JENSEN 
3320 SKÆVINGE 

TELEFON (03) 28 80 85

MALERFIRMAET 
T. MALMGREN

★★★★★★★★★★★★★★

SKANSEVEJ 96 . BOLIG 23 
TELEFON 25 23 07

Salg af frugt, grønt og blomster
Forhandling af

TJÆREBORG DRIVHUSE

Planteskolen i St. Lyngby
Ole Rasmussen & Søn

TELEFON (03) 11 02 14
GUSTAV LARSEN

NØRREGADE43A, 1 20080 
3300 FREDERIKSVÆRK



u
HOVEDBESTYRELSEN

formand: OTTO JENSEN 
SOLPARKEN 17 
MELØSE
TLF. 110145

kasserer: ANNE NIELSEN 
SDR.BANEVEJ JB 
HILLERØD 
TLE. 262663

sekretær: INGE NIELSEN 
SLANGER.GADE 

27C 
HILLERØD 
TLF. 25o9o3

fodbold: CARL HANSEN 
AMTSVEJEN 73 
ST.LYNGBY 
TLF. 110123

håndbold; ANNEL.PETERSEN 
NYVEJ 26 
MELØSE 
TLF. 11o517

gymnastik;E.AMBROSIUSSEN 
BOLANDSVEJ 18 
MELØSE 
TLF. 11o248

skydning: ERLING MELSEN 
HOLM.PARKEN 14 
S I .LYNGBY 
TLI. 11063]

badin i n t. ou : TORBEN LARSEN 
KILDEMOSEVEJ 14 
MELØSE
TLF. 110274

GLÆDE L(G jul. 
og Godt nyt rr.

REDAKTION

ANNE MARIT ERIKSEN 
ASGÅRD, MELØSE
TLF. II0303

ROSA NYMANN 
KALVEHAVEVEJ 5 
HILLERØD

JAN AMUNDSEN 
LI.LYNGBYVEJ 14 
TLF. Ilo43o 
-------■--------------------------------

Kl.øBHl'SET
11 F. 11065 5
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sikkert-

nir De skal handle:

Købmand Heegård
Meløse

1100 60

(J^rresøljw

RESTAURANT
Selskabs- og mødelokaler 

Diner transportable

Frederiksvaerksvejen . Meløse
11 0367

Holger Jensen 
statsaut. elektro-installatør

Ib Hansen 
Hansemands Farm

Tømrermester 
Maskinsnedkeri 

Speciale Trapper 
Telefon 11 03 76

St Lyngby
Tlf. (03) 11 00 25

Spis kager hver dag!

^^esse\s J^iscuit-

NÅR DET GÆLDER GROVVARER 
ER LANDMANDENS EGEN FOR
RETNING ALTID I NÆRHEDEN

DLG CENTER, Hillerød 
TJÆREBY . 3400 HILLERØD

TELEFON (03) 11 03 25

St. Lyngby 
Container Transport

Vognmand, Knud Andersen
Telefon (03) 11 00 12

Kappelskov Revision ApS
Registrerede revisorer

HANS P. JENSEN 
MARGIT JENSEN

TELEFON (03) 11 03 71



REKLAMETRYKKERIET - FREDERIKSVÆRK

Holmegårdsparken 35 

St. Lyngby

Tlf. 11 0615

Willy Jensen
Murermester

Alt murer- og betonarbejde udføres

MELØSE 11 02 50

Man køber da kød 
hos den rigtige slagter!

Svend Olsen, Skævinge
Tlf. 28 80 77

* er det samme som 
Hillerod Landbobank a s 
og er derfor
den Lokale bank
■ihi sa er v 'itadni egen

CENTRA MARKED
KØBMAND 

HANS M. JENSEN 
St. Lyngby

11 00 17

Gælder det landbrugsmaskiner?

Nordsjællands 
Maskinforretning

Nørretoftvej 13 
3200 Helsinge . (03) 295819

Aut. David Brown-forhandler

Vand - Varme - Sanitet

Jens Kristensen 
Meløse Smedie

Byvej 11 . 3320 Skævinge

Tlf. 11 00 35

Skal der graves i jorden - 
så ring til Sejer!

Udlejning af rendegraver 
og bæltegravemaskine 
Fræsning med traktor 
Alt jord- og kloakarbejde

Sejer Meldgaard ApS
Hasejevej . Meløse 

3320 Skævige . (03) 11 05 01


